
Нермина Заимовић-Узуновић 

1. Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ – 

“Да ли ће и када Минситарство спољне трговине и економских односа БиХ 

ускладити класификацију СМЕ са стандардима ЕУ?” 

2. Питања постављена Министарству цивилних послова БиХ – 

          ''1. Колико је у 2013. години издвојено средстава за науку на свим нивоима буџета 

у  

               РС-у, Федерацији БиХ и БиХ?  

2.  Колико је у 2013. години средстава одобрено за науку у оквиру међународних  

     пројеката? 

           3.  Колико ће БиХ изгубити због сторнирања дијела ИПА пројеката намијењених  

                БиХ? 

4. Које се активности у Министарству цивилних послова предузимају на   

     координацији активности у научноистраживачком раду и са којим    

     институцијама у БиХ и изван БиХ? 

3. Питања постављена Канцеларији за ветеринарство БиХ : 

1. Зашто није направљен Правилник о идентификацији паса и мачака у БиХ и 

остали подзаконски акти, а требало је да буду усвојени годину дана након 

усвајања Закона из 2009. године?  

2. Зашто није успостављен Стручни савјет за заштиту и добробит животиња, 

предвиђен чланом 35. Закона? 

Ако  нема Стручног савјета, ко даје стручно мишљење о заштити и добробити 

животиња (Канцеларија за ветеринарство, хуманитарне организације, 

појединци, нико не треба да то ради, пошто и сад не ради)? 

3. Зашто није формирана Етичка комисија, у скаду са чланом 34?  

Ко обавља законом предвиђени дио посла Етичке комисије (Канцеларија за 

ветеринарство, појединци по нечијем избору, хуманитарне организације, или 

мислите да то не треба да стоји  у Закону)? 

4. Канцеларија за ветринарство БиХ није до сада обавила предвиђене послове у 

вези са спровођењем Закона о заштити и добробити животиња. Негативне 

посљедице рада Канцеларије, у дијелу који се бави Законом о заштити и 

добробити животиња, мјерљиве су, поражавајуће и катастрофалне. Да ли 

размишљате о томе да примјењујете или мијењате Закон како би био 

примјенљив? Којим чињеницама се руководите да ће постојећи закон, без 

подзаконских аката, стручних мишљења, етичких комисија, недовољно 

средстава, недефинисаним надлежностима, ријешити проблеме са којима се 

сусреће друштво? Чињенице  говоре супротно. 

5. Закон о слободи приступа информацијама је ступио на снагу у измијењеном 

облику, са пооштреним казнама за избјегавање давања инфромација. Да ли је 

Канцеларија у стању да даје одговоре стотинама заинтересованих.“ 
 


